
Referat HB-møde i Østerlars Sport mandag den 30. september 2024. 

Fremmødt: Allan, Kenn, Mikael, Laila og Tina. 

Afbud: Lisbeth, Mark. 

         DAGSORDEN  

13 Loppebutik Startede med dette punkt, så de inviterede kunne gå hjem, og HB fortsatte 
mødet.  
Loppeudvalget , HB + dem som gerne vil være med omkring loppebutikken, fik 
snakket lidt om, hvordan vi skal/kan komme i gang. Allan og Kenn som også 
sidder i Butikshusets bestyrelse  informerede om, hvad huslejen bliver, og hvor 
langt de er kommet med lokalet.   
Nu skal vi bare finde et navn til butikken. 

1 Godkendelse af referat fra 
sidst 

Ok 

2 Nyt fra formanden Har videresendt mails til udvalgene: 
-Fra FFB omkring kursus i fondssøgning onsdag 9/10. Sidste tilmelding den 3/10.  
-Danmarks Motionsuge uge 41. 
-Ansøgning om alkoholbevilling skulle have været indsendt først i august 

måned. 1 måned før der var bevillingsmøde, så den blev indsendt for sent.  

Var ikke bevist om det, men vi har fået en midlertidig alkoholbevilling, som 

gælder indtil der er bevillingsmøde i januar 2025. 

-Affaldssortering. Mikael snakker med Lisbeth Ipsen, om at få affaldscontainere 
til klubhuset. Kenn køber 3 beholdere til at have i køkkenet. 

3 Nyt fra kasserer -Kassebeholdningen er fin. 
-Laila indsender at alle børneattester er i orden. 
-Foreløbigt overskud fra loppemarkedet er godt 35.000 kr. Her er fratrukket de 
5000 kr som er givet til hver afdeling. Der mangler et par udgiftsposter. 
-Laila får lavet en konto hos Min købmand til foreningen. 

4 Nyt fra udvalgene 
 

Atletik:   
-Skagensturen  i oktober er ved at være planlagt – 14 deltagere 
-Halloweenløb tirsdag i vinterferien i Gudhjem. 
 
Festudvalget:   
Annegrete har fundet en komedie og er i gang med at samle holdet. Der 
arbejdes på at finde en dag til opførelse. Bliver nok i februar, for at få alle ender 
til at nå sammen. 
 
Fodbold: 
-Det går rigtig godt. Ligger nr. 2 efter 5 kampe. ØB er det hold, som lukker 
færrest mål ind.  
 
Gymnastik:  
Gymnastikken er godt i gang. Der er 14 på yogaholdet, Kom i form er ikke 
fuldtallig endnu - pt 3 betalende - men det skal nok komme. 
Ældre motion har der været 8 - det er et krav at der er mindst 10 aktive før 
sæsonen gennemføres - Karin og Birgit ser tiden an. 
Folkedans er endnu ikke opstartet.  
 
Skydning:  
-Både børn og voksne har været i Vingsted de sidste 2 weekender. 
-15 mtr. Banen er synet og godkendt for 2 år. 

5 Hjemmesiden Fodbold ændrer omkring deres. 
 

6 Sponsorer 
 

Vi skal prøve at finde flere. 



7 Mulighedernes land Trampestierne blev gennemgået mandag den 16/9. Der er nogle væltede træer 
og en bro, som der skal gøres noget mere med til foråret. 
 

8 Klubhuset 
 

Kenn får gulvligger til at give pris på nyt gulv i køkkenet. 

 9 Conventus -Oprydning – gamle hold sættes i arkiv. 
-Der kan trækkes liste, så der kan tjekkes hvem der har betalt. 
 

10 Halloween 
Gudhjem uge 42 

Der blev fulgt op på nogle punkter på arbejdsplanen. Vagtplanen er gået op. 

11 Julefrokost Fælles julefrokost for bestyrelserne fredag den 15/11 kl. 18.00. 

12 Generalforsamling 2025 Mandag den 17. marts kl. 19.00. Laila skal have regnskaberne senest den 1. 
februar. 

 Evt.  

 Næste møde Mandag den 27. januar kl. 19.00. 

Referat: Tina Hansen formand.ob9kreds@gmail.com 

mailto:formand.ob9kreds@gmail.com

